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   תודה מראש!!!

 בשורות טובות 

 ישועות ונחמות! 

 

 ??? יציאה מבית הסוהר - מה ההבדל בין יציאה משבי ל 
לראות עוד ועוד חטופים שיצאו ממוות לחיים...    בימים אלו לבו הגדול של כל כלל ישראל מחסיר פעימה בהתרגשות

וגם מה'שמועה רחוקה' והפצעים ששוב   וכמובן גם עצוב מאוד... על אלו שעדיין שם...  זה מרנין את הלב... מרגש... 
יותר מחמישים יום... אבל   מתעדכנים בהיקף הממדים  שאנחנו כבר מודעים להם אנשים שכרגע רק    ...חוזרים לדמם

שלב אחד  ה על  אולי הזדמנות לחשוב    חוזרים ממוות לחיים!! כעת זהולי דווקא עכשיו!!! בימים אלו שעשרות אנשים  א
 ביום שאחרי...    קדימה... על התהליך הנוסף שידרש מאותו חטוף לשעבר לעבור 

 כלפי מה הדברים אמורים??? 
לא יכלו להתגלח ו  היו אנוסים  )כי הםהמועד..    בתוךהמשנה במו"ק מביאה רשימה של אנשים שחז"ל התירו להם להתגלח גם  

 ושנים מתוך הרשימה זה: ולכן לא קונסים אותם(  לפני המועד
   בית האסורים!!ב. הבא מ בית השביה!!!א. הבא מ 

מה ההבדל בין בית     בית השביה..ויש אסיר שיצא מ  בית האסורים כתוב כאן שיש שני סוגי אסירים!!! יש אסיר שיצא מ
   ?? אז ככה: האסורים לבית השביה 

תנאים...   בתת  שרוי  הוא  בשבי...  שנמצא  היהמי  הוא  איך!!!  לו  היה  שלא  בגלל  זה  הסתפר  לא  שהוא  כבול   הסיבה 
מותר לו    )כמו גלעד שליט שהשתחרר בסוכות( ולכן אם הוא השתחרר באמצע החג    לא היה לו מכונת תספורת  באזיקים...

הרי אין לו את התירוץ   להסתפר לפני כן... לעומת זאת מי שיצא מבית האסורים??  לא יכללהסתפר... מסכן... הוא  
  ? ! ? אבל למה לא הסתפרת לפני המועד   ... נו... אז יכולת להסתפר...ואפשר  הזה... כי בבית הסוהר מרשים להסתפר

אין לי  באים אליו בטענה למה הוא לא הסתפר לפני המועד...  ולמה??  כי כשאני בבית הסוהר    בכל זאת!!! חז"ל לא
למה להיראות טוב...   ??...בתוך בית הסוהר  תן לי סיבה אחת למה להסתפר  !!! להסתפר  ה!!!! אין לי בשביל מי בשביל מ 

והנה לפתע )להסתפר...    שום מוטיבציה  בשביל מי?? אני זרוק פה... אני שכוח פה... אני לא מעניין את אף אחד... אז אין לי

וחז"ל מתחשבים בשיקול   (הוא יצא מבית האסורים... חזר לו בבת אחת כל המוטיבציה... חזר לו הצבע בלחיים... וכעת יש לי בשביל מה 
להסתפר אלא בגלל שלא היה  איך שלא היה לו   לא בגלל חג הוא נחשב אנוס כן גם מי שיצא מבית האסורים ב!! ולהזה 

 להסתפר...   בשביל מהלו 
 שונות!!!!   ושתי דרגות כתוב כאן דבר נורא: שאנקת אסיר מתחלקת לשתי רמות

יש את    אבל  בחיים??עודם  ה  ושאלנו  חיים!!חיכינו מהם לאות    דאגנו להם...  אין להם חיים!!!!יש את החטופים רח"ל ש
מחיה המתים   לבר  הנה השבוע ב"ה זכינוו  בשביל מה לחיות!!!שהוא דווקא חי!!! אבל אין לו  האסיר מהסוג השני!!!  

  יחזוראחרי... שאותו שבוי  היום ש  אבל!!!! כעת מגיע השלב השני!!!  ות לחיים.. וזו שמחה עצומהיצאו ממושבויים שעל  
לארצות החיים... ואחרי שהוא יאסוף את עצמו ואת השברים ואחרי שכל המתעניינים והתומכים יעזבו את   אט אט

ל  ... כן... נכון!! אני חי!!! אבואז לפתע תצוף השאלה הקשההוא יחזור לרגעים השקטים והבודדים    הזירה... יום אחד
  בבית האסורים... אבל אני עדיין   ..בבית השביה  לא אני כבר   ממוות לחיים. נכון... יצאתיחיות???  המשיך לל  בשביל מה 

אות חיים   חיפשתם בדל מידע לקבלאלו שפעם אתם    בדל מידע בשביל מה להמשיך לחיות??האם יש לכם איזה  
 בשביל מה להמשיך לחיות?? האם יש לכם מושג חפש בדל מידע... ל ממני!! אבל כעת הגיע תורי

ופה!!! פה מגיע החלק  ר ומצרים...  לא קטאועל השאלה הזו המודיעין הישראלי לא יודע לענות... לא הצלב האדום   
 שלנו בתור יהודים שאיכפת לנו מאחים שלנו...  

והכי הכי:   ועל החטופים שעתידים להשתחרר...  זה הזמן להתעורר בתפילה ובתחנונים על החטופים שכבר שוחררו 

והוא עם בזוז ושסוי,  "של דור האחרון שישעיה הנביא כבר ניבא עליהם    םעם ישראל ועל הצעירי  על כככולנו... על  לבכות

אוי אוי... ישעיה הנביא בוכה  , הפח בחורים כולם, ובבתי כלאים החבאו, היו לבז ואין מציל, משיסה ואין אומר השב" 

היה להם מציל!!   מאחור...  ואומר: מילא החטופים!!! עוד הייתה להם תקווה!! כולם הבינו שאי אפשר להותיר אותם
שבבתי כלאים החבאו... כל אותם שחיים ללא תוכן...   היה מי שדאג להשיב אותם!!  אבל ההלו... מה עם כל הבחורים

הכי   הערךזה    ם יהודים זכרו זכרו!!! נכון שחיים של יהודייהודי  חיים!!! אבל אין להם בשביל מה לחיות...    והם אמנם
בשביל מה לחיות!!! ונא לא להקל ראש   ידעמאבל אסור לשכוח שהשלב אחד הבא בתור זה לקבל מינימום של  חשוב!!  

מי שחי בשבי ואין לו חיים... אז פחות גדול מ  בשביל מי לחיות הוא מסכן לא  בזה כי מי שחי בבית האסורים ואין לו
איך עונים תשובה כ"כ עמוקה בכמה שורות  במילה אחת... בשליפה של כמה שורות... באמת בשביל מה אנחנו חיים?? 

   בודדות...
לא תאמין! אתה הילד )החטוף( של ה'... אבא שלך מחכה לך... רוצה אותך!! צריך   יהודי יקר!!   במילה אחת זה ככה:אז 

שהוא יהיה    ותסכים  של בן אהוב  מבט  ותיישיר מולסתכל לו בעיניים!  רוצה שת  אותך! כי אתה הבן שלו נקודה!! והוא
נשארת בחיים לא בשבילך... בשביל לתת לו להיות אבא..    !!!לא תאמין... אתה פה בשבילו ולך לאב ואתה תהיה לו לבן...  

לא היה חסר כלום... אבל   -אם אתה היית מת או לא נולד... לךמילא אתה...      ך!!! אות --לובשביל שיהיה    אלא בשבילו!!
פעמים ביום...    3אז תהיה פה בשבילו! הוא צריך אותך... צריך את החיוך שלך    היית חסר לו!!הוא!!! מה היה איתו??  

 . שובו בנים שובבים כה לך ועיניו לא משות ממך לרגע.מח
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 אני אוהב תלמידי חכמים... 'חולה עליהם...' 

החכמים   התלמידי  מגדולי  אחד  של  פנימית  התבטאות  סביב  ובוואצפ  ברשת  סערה  התעוררה  האחרון  בשבוע 
זה...   על  חגגו  והאייפוניסטים  הזה! שבדורנו...  מסוים בהקשר  לומר משהו מאוד  רוצה  לא תלמיד חכם   ואני  אני 

וממילא אני לא בר הכי לחוות דעה לא לטוב ולא למוטב בהקשר הזה... אני רוצה להציג את הדברים רק מהמשבצת 
 המאוד מסוימת שלי!!!

ובכן: אני אתאר לך איך זה קרה אצלי: אני יושב לי... ולפתע מישהו מופיע מולי עם תמליל מודפס מהרשת שיש בו  
ציטוטים מתלמיד חכם שמדבר בגנותם של החיילים... ואותו אחד!! תוך כדי שהוא מראה לי... תוך כדי הוא דיבר 

בלי לדעת מה.. מי...    יאמר לשבחי!! ואני אומר את זה בגאווה גלויה:  )איך הוא מעיז ככה לדבר וכו'(בגנותו של אותו ת"ח...  
בלי שום רקע מקדים... מצאתי את עצמי קם ממקומי בכעס ומתחיל להסביר מה אותו ראש ישיבה התכווין... אני  
בעצמי עדיין בקושי ידעתי מה הוא בכלל אמר... אבל כבר ידעתי לגונן ולחפות ולהסביר ולהבהיר שהוא התכווין  

ולמה אני אומר את זה  ה ולא ככה... וגם אם כן התכווין אבל הוא כנראה התכוין לככה ותכל'ס הכל בסייידר...  ככ
 בגאווה? 

על    עמדתי במבחן!!! כי   לי  והנחית  מראש...  הכנה  ללא  אלי בהפתעה  הגיע  סיטואציה שמישהו  הייתה פה  תבין: 
  בגנות תלמיד חכם! ונתון שני מולו: דיבורים חמורים    בגנות החייל!!! השולחן שני נתונים!! נתון אחד של דיבורים  

כעת בבקשה... הרי שלך לפניך... בא נראה מי קופץ לך ראשון?? מי מדגדג לך יותר?? מי יותר מצליח לקומם אותך?? 
האם הת"ח שהעיז לדבר נגד החיילים... או האייפוניסט התורן שפוער פיו בגנות התלמיד חכם?? על מי אתה יותר 

  תבין את המקום שלי: אומר בגאווה: עמדתי במבחן!!!  'משוחד'? מי יושב לך על מקום יותר 'אישי' בלב? ופה אני  
חכמות... אני מושבניק... גדלתי בכפר אתא... גדלתי יחד עם ידידי המרוקאים על כבוד תלמידי חכמים...  אני לא יודע  

יש לי 'חולשה' לת"ח... אני אוהב אותם... 'חולה' עליהם... כפפרה עליהם... וכשאני רואה תלמיד חכם... זה... זה עושה 
לך מה עושה לי בלב כשאני רואה מולי ת"ח.. אתה   די קשה לי להמחיש-לי משהו מאוד טטטוב בלב... האמת היא ש

תשאל דתי ציוני קלאסי... תשאל אותו מה עושה לו כשהוא רואה סגן אלוף   מצאתי... מצאתי הגדרה... יודע מה..  
צה"ל נוסע על גי'פ צבאי של כוחותינו??  מה זה עושה לו בלב?? זה... זה עושה לו משהו כזה טטטוב כזה... הנה  

ותחשוב שבדיוק אז יבא אליו איזה חרדי ויתחיל להגיד לו 'ככה ככה...' הוא ינער אותו... כי... כי הויש... לך  כוחותינו...
זה עושה לי טטטוב... אני רואה את אש כשאני רואה ת:ח...  אז זהו!!! גם אני כזה...  תסביר לחרדי מה זה כוחותנו...  

כוחותנו... את הגאווה והחוסן שלנו... התלמיד חכם 'יושב' לי על מקום עמוק בלב... אה... אבל כעת הגיע לי פה מישהו  
והתחיל לצרוח לי שאותו ת"ח אמר ככה וככה על כוחותינו וזה לא בסדר...?? דחילאק... שתוק!!! אל תגעו במשיחי...  

אני לא נכנס לגופו של  זה המושכל ראשון שלי! וזהו! עקרונית סיימתי! זה מה שרציתי להגיד...  בת"ח..    אל תגע לי
אז זהו!! שאני לא  עניין... תבין: אם הייתי ת"ח הייתי אמור לחוות דעה... האם אני מסכים עם אותו ת"ח או לא...  

תי על אהבה לת"ח... גדלתי על זה שהם בשבילנו  זו לא המשבצת שלי!!! אז מה כן??? אני בסה"כ יהודי שגדל  שם!!! 
ההההכל... ומהמשבצת הזו אני מרשה לעצמי לומר: ידידי: בשבוע האחרון היה לנו מבחן פתע!!! תחליט מה יותר 

 זה הכל!!! מעליב אותך... האם כבוד ת"ח או כבוד החיילים?? 

להבין  קל  לי מאוד מאוד  היה  כבר  ואילך  מכאן  חכם...  בצד של התלמיד  הייתי  ראשון  אחרי!!! אחרי שבמושכל 
כמו שיש   לומד'ס זה סוג של 'שפראך'!!! שהדברים יצאו מהקשרם... וכעת ממש בקצרה: רק כדי לשבר את האוזן:  

שפראך של סדר מוסר... ויש שפראך של פסוד"ז... אז יש שפראך של לומד'ס!!! ואם הסטייפלר מאריך להוכיח שאדם  
המזיק זה לא דאורייתא אלא דרבנן... אף אחד לא חושב לרגע שהוא חותר להוציא 'שזה לא כ"כ נורא להזיק', מי 

כל השפראך של לומד'ס זה סידור מדפים...    אדוני... אתה חדש פה...שככה יוציא מהשטיקל תורה הזה כולנו נחייך...  
)מילא בהלכה אתה יכול לפעמים לפגוש  זה לא שייך... אין פה נטיה לא בעד ולא נגד.. הכל פה בלומד'ס!!  לאן זה שייך ולאן  

נימה מגמתית בע"מ... יש פה קונטרס שמהרגע הראשון אתה כבר קולט שהוא חותר למסקנה סופית שאסור להשתמש בחשמל בשבת... אבל  

בקיצור: אם אתה רוצה באמת להבין מה אמרתי.. נסה פעם ללמוד עם אשתך שור שנגח   בלומד'ס זה אף פעם לא ככה.)
את הפרה... היא בבת אחת תעצור!! היא לא תוכל להירגע מהזעזוע אודות השור הנוראי ורחמיה יכמרו על הפרה 

א פרה... אנחנו עסוקים  ועוברה.. וכולנו צוחקים... הההלו.. תעזבי... זה לא הנושא... אנחנו לא רואים פה לא שור ול 
 בהגדרות... 

בקיצור: לך תסביר את זה לאייפוניסט שבישיבה הוא אף פעם לא נכנס לשיעורים... והנה..  אברכים מגישים שאלה 
לפני אחד מגדולי הלמדנים בדור ושואלים מה עם 'נושא בעול'!! והוא עונה להם בשפראך של לומד'ס... רבותי זה 

השפראך של הלומד'ס הישיבתי מבין מיד שהוא    לא קשור לנושא בעול!! זה לא שייך למדף הזה!!! מי שיש לו את
רבותי: זה לא קשור לנושא בעול!!   יש פה סידור מדפים!!! לא דיבר לא בגנות השור שנגח ולא ברחמים על הפרה... 

 אז מה כן?? זה עוד נושא...  כי זה לא קשור לנושא...אל תכניסו פה 'אחים שלנו' 

אני מאריך לחינם... כי מי שמבין לומד'ס מבין מיד מה אמרתי... ומי שלא מבין לא יעזור שאסביר... מה שכן... מי 
 שלא יודע באיזה צד קוראים רש"י ובאיזה צד תוס' עדיף שישתוק...  

בקיצור: גם למי שחי בהשקפה של ראשית צמיחת גאולתנו והחיילים זה ממש פעמי משיח... נא לא לשכוח שהיה  
כבר בן כוזיבא שר"ע בכבודו ובעצמו האמין בו וראה בו ראשית צמיחת גאולתנו... ו... ובסוף זה לא קרה!!! ולמה?? 

יר אצלו כמשת"פ עם מנהרות האויב )עיי"ש(... אבל כי הוא העיז לבעוט בר"א המודעי!!! אז נכון שר"א המודעי הצטי
עדיין הוא היה צריך ליזהר!!! כי ת"ח הוא פה הסיפור לפני הכל... ושם!! בחוסר הבנה הזה.. שם נטמן ראשית צמיחת 

 גאולתנו שאפילו ר"ע נתן בה אימון... אז נא ליזהר ולו בשביל החיילים. 

 --- 

אגב: כשסיימתי לכתוב את המאמר הזה... ניסיתי לבחוש קצת בנגיעות האישיות שלי... רגע... מה האינטרס שלי 
לכתוב את זה?? ואז הגעתי למסקנה די מבישה... רציתי להתחנף!!! להחניף לת"ח.. ברגע הראשון נבהלתי וכבר כמעט 

יש צוות   היום כולם מתחנפים!!מי... רגע רגע...  מחקתי... מה... אני מחפש פה להתחנף?? ואז לפתע תפסתי את עצ
מותר חרדי מוכר   לי  גם  אז  מותר להתחנף לצבא??  גיוס משותף... להם  על  והכריזו  בימים האלו לצבא  שהחליטו להתחנף 

ציתי להתחנף.. כל אחד יתחנף למי שהוא חושב שיביא לו את הנצחון...  אגב: רק לסיום: שני החיילים השכנים שלי היקרים... ר
)השורה הזו בין הייתר לאלו שרוצים .  ועם כל הלב תודה על החירוף נפש שלכם בשבילנו    תודה!! להגיד לכם מילה אחת. תנחשו מה??  

 לעשות על המאמר הזה קופה..( 

 

 בעזרת ה' יצא לאור קונטרס  

  )כמוות( 'עזה  

 אהבה' 
 בענייני חנוכה וברוח ימים אלו,

  - 0548446691בפלא': 

0527683095 
 ניתן להשיג במוקדי המכירה: 

 ירושלים:  
 קומה ג' 10 רח' נחמיה

   054-8491554 -, רח' בן עוזיאל גבעת שאול 
   29משפחת נוישטט רח' הרב פראנק  -בית וגן
 052-7682281  -29המ"ג  -רוממה

 054-8419684 - 47רובין   -רמות ד'
 

   053-4112035משפחת שפירא:  -אופקים
 9שבט אשר  052-7171721שרגל -אחיסמך

 0534162979: שלב ב'               
 03-9073067 -אלעד

 050-4120311  -הרב צור -אשדוד
 0533168838 ראובני -באר שבע

   054-8450998 -אזור רמי לוי -ביתר עילית
 058-3294147 ר"ב   9נהר הירדן  -בית שמש

   055-6728458 -9קיבוץ גלויות     -בני ברק
 052-7117271   34חזו"א                       
 0527603814 -אזור רח' הרב קוק                   

 052-7683095 ,15פולק, גאולה : חיפה
 054-8441354 -טבריה

   052-7688584ק"ג  6הרי"ף קפלן,  -טלז סטון

 052-7174781, 14קצות החושן  מודיעין עילית:
 089742750 -משפחת דרבקין -14חפץ חיים             

 0527644795גרין פארק               

   089934274    42הר' גרשונוביץ   -נתיבות
 052-7686876 -עפולה

 0504124235)מרכז העיר(  -פתח תקוה

 052-7181828 -צפת

 0548580831 -רחובות

 054-8415410 -רכסים
 052-7150166 -תל ציון

 055-6705003 -לימן -תפרח
 --- 

 מה בחוברת?? 
איך מתרגמים את עזה!!! ומצליחים   .א

להוציא משם עזה כמוות אהבה שמים  
רבים לא יוכלו לכבות אותה... ולא יש בה  

 כבתה זקוק לה?? 
- אם לחזית ה -חנוכה!!! המעבר מחזית ה  .ב

איך?? נגמרו ההתלבטויות האם להחזיק  
שיואמי... האם אני יכול להסתדר בלי  

הרשת.. האם הוכרע!!! עברנו לשאילת  
אף אחד לא שאל האם לצאת למלחמה  )האיך...  

    נצחון האם!!!(  בעזה... הנידון היחיד הוא איך!!
למה לפעמים ישנה תחושה אפורה של בין  .ג

 השמשות... חנוכה מטפל בנושא... 
חנוכה... חג הרפורמה!! הגיע הזמן   .ד

 להשתנות. לחנוך... לעשות סוף לסחבת... 
משעמם לי בהלל!!! אני מחפש או   .ה 

אטרקציות בהלל או לסיים כמה שיותר  
 מהר... האם יש אופציה שלישית? 

סתם עבדתי... סתם התאמצתי... בסוף לא  .ו
יצא מזה כלום.. לאיפה הולכים כל הרגעים  

 הסתמיים שלנו??  
האם ה' צריך את האור שלי?? האם ה'   . ז

צריך שאני אאיר לו? התשובה היא: כן!!!! 
שמונה ימים נועדו כדי להפנים את זה  

 וכולי האי ואולי...  
 בקרוב.. החוברת תישלח למנויים במייל  



 

  

 מיהו ה"גיבור" של השכונה??? 

  "גיבור"?? קורא יקר: יש לי שאלה מוזרה: מה זה  
שאני אהיה בא נשאל ככה: כשהייתי ילד חלמתי  

גיבור וחזק... מה זה?? איך עושים את זה?? שלא 
יהודית   גבורה  על  לא  כעת  מדבר  לא  אני  תבין... 
ולא על גיבור הכובש את יצרו... אני מדבר כעת על  
הגיבור העממי... שמישהו מצביע לך על ג'לובאט  
אחד ואומר לך: תזהר ממנו... הוא גיבור!! מה זה  

)אגב: השאלה לא כ"כ מוצלחת...  כי  אומר שהוא גיבור??  

לך   אומרים  גיבור...  המילה  עם  משתמשים  ולא  כמעט  היום 

אז  תזהר הוא ביריון... הוא עבריין... הוא איש עולם התחתון..(
מעניין מאוד... עשיתי בדיקה... שאלתי כמה וכמה 
וגיליתי שלמרבה הגיחוך... אצלנו החרדים... מאז 

ורה' זה משהו שהיינו ילדים נתקע לנו בראש ש'גב
גם  נכון  נכון??  כושר'!!!  ל'חדר  איכשהו  שקשור 
אתה ככה חשבת ברגע הראשון?? כשאתה מדמיין 
איזה   בראש???  לך  מצטייר  מה  גבבבבר...  איזה 
משקולות  הרים  כושר...  בחדר  שהתאמן  אגרופן 

  ועשה שרירים...

אז זהו... שתסלח לי... אבל זה ילדותי לחשוב כך.. 
אל תגיד את זה בקול כי יצחקו עליך... כי אף אחד 
אני  אחד'  'אף  אומר  כשאני  ככה...  חושב  לא 
מתכוין גם לגוי ולחילוני... ה'סיפור' של חדר כושר  
בכלל בכלל לא קשור לתחום של גבורה... כושר זה  

גופני וכושר  בריאות  של  עניין  יודע  אולי  אתה   ...
מפיתוח   גדול  עסק  עשו  כשהיוונים  גם  מה... 
הגוף... גם זה לא היה אצלם משיקולי גבורה צבא  
ולחימה... זה הגיע יותר ממקום של אליל!!! לקחת  
וזה היה אצלם   את הגוף ולפתח את הכושר שלו 
מטרה בפ"ע!! בקיצור: לכושר גופני אין שום קשר 

זה לא  )גם מי שמתאמן על קרל'גבורה'!!!   אטה... גם שם 

 לגמרי עניין של גבורה... אלא יותר עניין של הגנה עצמית...(  

  והצחוק הגדול פה שבשבילי זה חידוש די גדול!!! 
ילד  שהייתי  שמאז  שהיות  היא  הסיבה  וכנראה 
לא   וגם  לצבא  הולכים  לא  גם  שאנחנו  ידעתי 

לי מזה    )משום מה(הולכים   נהיה  לחדר כושר... אז 
 סלט שזה קשור...  

אז זהו שלא!!! אין שום קשר בין פיתוח גופני לבין  
 גבורה!!!  

אז מה כן?? מה זה כן גבורה? ושוב: אני כעת לא  
החייל  על  כעת  מדבר  אני  חז"ל...  למאמרי  נכנס 
ממנו  שנדרשת  מבינים  שכולנו  בעזה...  שנמצא 
את  לו  שהיו  סימן  כחייל  בו  בחרו  ואם  גבורה!! 
נתוני גבורה המתאימים לעמוד בקשרי מלחמה...  

 אז מה זה הגבורה הזו???  

 לגבורה ישנה הגדרה אחת ויחידה:   

התמקדות   של  כח  גמור!!!  ריכוז  של  כח 
   מוחלטת!!!! 

הקרבי  החייל  בעזה...  מלחמה  יש  כעת  לדוגמא: 
לא  ממנו  שנדרשת  הגבורה  בעזה...  שנמצא 
מתבטאת לא בנשק הכבד שהוא מחזיק וגם לא  

זה מקצוע בפ"ע  בצליפה המדוייקת שלו...   צליפה  )גם 

לגבורה..( אז במה מתבטא הגבורה   ולא בהכרח קשור 
שלו?? שבימים אלו נדרש ממנו לשים את הההכל 

מההורים...   מהמשפחה...  דעת  להסיח  בצד... 
מהילדים... מכל החיים... וכמובן להתנתק מהמכשיר 
דבר  שום  לו  אין  כעת  העולם...  ומכל  ומהוואצפ 
מול   לו  עומדת  ויחידה  אחת  מטרה  רק  בעולם... 
המלחמה!!!   ויעדי  המלחמתי  המאמץ  העיניים: 
זו   ממנו...  שנדרשת  הזו  ההתמקדות  הזה!!  הריכוז 

 ממנו בימים אלו...  ה הנדרשתהגבור

רק שתקלוט את עוצמת הדברים: כשהרמב"ם מדבר 
ז"ל כותב...   הוא  מה  תשמע  מצוה...  מלחמת  :  על 

ישראל  מקוה  על  ישען  המלחמה  בקשרי  שיכנס  ומאחר 
ומושיעו בעת צרה וידע שעל יחוד השם הוא עושה מלחמה  

יפחד   ולא  יירא  ולא  בכפו  נפשו  לא  וישים  יחשוב  ולא 
ויפנה מכל   באשתו ולא בבניו אלא ימחה זכרונם מלבו 

למלחמה במלחמה ,  דבר  ולהרהר  לחשוב  המתחיל  וכל 
ומבהיל עצמו עובר בלא תעשה, שנאמר אל ירך לבבכם אל  

אתה שומע את      תיראו ואל תחפזו ואל תערצו מפניהם,
ולא  באשתו  לא  יחשוב  לא  הרמב"ם??  של  לשונו 

מלבו... לא נעים לומר... אבל    ימחה זכרונםבבניו אלא  
הביטוי 'ימחה זכרונם' קצת מציף לנו אסוציאציה לא  
ביטוי  וזה  שמו...'  'ימח  הביטוי  של  סימפטית  כ"כ 
ולא  מר..  הכי  האויב  מול  איתו  משתמשים  שאנחנו 
ח"ו מול האישה והילדים... אז זהו!! שהרמב"ם מגיע 

יקרי והילדים הם הכי  נכון שהאשה  נכון...  ם  ואומר: 
זכרונם!!!   למחות  שתסכים  האחרונים  והם  ללבך... 
אבל היא היא!!! היות ויש כאן אויב מר ונמהר... ואם 
אתה רוצה להילחם נגדו ולמחות את שמו וזכרו מן 

ון העולם... בשביל זה אתה צריך להתגבר מולו עם המ
למחות  להצליח  הגבורה???  ומהי  גבורה!!!!  המון 
עליהם   לחשוב  לא  שלך...  המשפחה  זכר  את  מלבך 
אתה   כי  אלא  אותם!!!  שונא  אתה  כי  ולא  בכלל... 
זכרם!!!   על  שמאיים  מי  את  ולהרוג  להשמיד  נחוש 

 הנה גבורה!!! 

הגבורה זה הריכוז!!!! ריכוז מוחלט ביעדי המלחמה...  
עד כדי שאתה מסוגל לשים בצד את האנשים הכי  

 יקרים מלבך ולא לראות אותם... 

בשדה   מהלוחם  שנדרשת  העצומה  הגבורה  זו 
ולדחות   הקרב!!! כח של התמקדות גמורה!! להדוף 
בגבורה עצומה כל היסח הדעת שעלול להסיט אותי 

 מלרכז את כל האנרגיות מול האויב... זו הגבורה!!! 

שרירים וכושר גופני... זה הדבר הכי פחות גיבור כאן...  
ועל  החיים  על  ללכת  והנכונות  וההתמקדות  הריכוז 
המוות זו הגבורה.. זו ולא אחרת!!!! ובאמת הייתי די  
שלוקחים   שהסיבה  בטוח  הייתי  תמיד  מופתע... 
להתקשר  יכולים  והם  הפלאפונים  את  לחיילים 

הייתי   בשבועיים...  פעם  רק  שזה הבייתה  בטוח 
משיקולי בטיחות והסוואה שאסור לדעת איפה הם 
רוב זה בכלל  גילה לי שע"פ  נמצאים... עד שמישהו 

מאי??   אלא  בטיחות!  משיקולי  ריכוז  לא  משיקולי 
חייל שיתקשר כל ערב לאמא   והתמקדות בלחימה!!!

לך...   לו: כפפרה עליך... אני דואגת  והיא תגיד  שלו.. 
ות גיבור!! כי הוא יראה את כזה חייל לא יוכל מחר להי

אמא שלו מול העיניים... ואין ברירה הוא חייב למחות 
המלחמה...   מיעדי  חוץ  אחרת  מחשבה  וכל  זכר  כל 
וזה!! ורק זה מה שעושה אותו גיבור!! הריכוז הזה!!!  
חייל שיש לו סמאטפון בתוך החזית והוא יכול לראות  
חלש   חייל  לך  אין  בוואצפ...  הקשקושים  כל  את 

ה!!! כל בחור חרדי הרבה יותר חזק וגיבור ממנו!!!  מז

חי   הוא  ציוץ...  לכל  ונחשף  לרשת  שמחובר  מי  כי 
לעשרות   מתפזרות  שלו  האנרגיות  נפש...  בפיזור 
כיוונים... הריכוז שלו מתחלק בין כל המחוזות שהוא  
דקות   בעשר  האצבע  עם  בהם  לשוטט  הספיק 

רא יקר:  האחרונות... בקיצור: העניין הוא פשוט... קו
ליטר דלק...   300.000יש לי שאלה מעניינת ומטעה:  

 זה הרבה או קצת??? 

מה התשובה?? בשביל שני מיליון וחצי תושבי עזה זה  
ממש קצת... אבל אם הההכל נלקח ישירות לארגון  
גיבור   חמאס  את  עושה  זה  המון!!!  זה  החמאס... 
או  זה  את  מבין  אתה  דלק!!!  מעצמת  הוא  עצום!! 
לא?? כלומר: המספרים פה זה לא הנושא... הנושא  

כולם אז  הוא הפיזור והחלוקה... אם זה מתפזר בין  
לרצועה...  לשחרר דלק  לנו בעיה  אין  גארנישט...  זה 
פה  יהיה  מה  ירחם  שה'  לחמאס...  הכל  אם  אבל 

מיליון שקל!!!   150בשבוע הבא... עוד שאלה מטעה:  
 זה קצת כסף או הרבה???  

העוקץ   את  מבין  מיד  אתה  פיקח  חרדי  אתה  אם 
מיליון שקל זה הההמון כסף.   150ואתה עונה: בטח!!  

אמורים להתחלק בפיצה   השאלה היא כמה חרדים 
מיליון שקל לחצי    150הזו... אם אתה נותן תקציב של  

מיליון חרדים... זה אפילו לא פירורים.. את זה אתה 
 מבין?? 

  100אז על אותו משקל בדיוק: הנפש שלי פועלת על 
כח סוס!!! זה הרבה?? בטח!! זה המון!!! אבל חכה...  
זה עדיין לא אומר כלום... תאר לעצמך שהנפש שלי 
סרטונים...   תכנים...  לאינספור  אחד  ביום  נחשפת 
אז   נייעס...  קווי  פורומים...  הודעות...  קליפים... 

ו  ומתפזר  מתפזר  סוס  כח  כל  המאה  בין  מתחלק 
ובסופו של  המחוזות שהנפש שלי משוטטת בהם... 
דבר אתה רואה אותו איך הוא נראה... סמרטוט... גוש 
מה   היום...  כל  ישן  אדם  הבן  זז!!!  בקושי  עופרת... 
קרה?? לאיפה נעלמה חדוות הנעורים?? איפה המאה 

 כח סוס של אותו צעיר נמרץ???

מלא  למלא  התפזר  התפזר...  התקציב  אדוני... 
גבורה!!!   טיפת  לו  נשאר  לא  ותכל'ס...  דברים... 
והם מועטים שאני מכיר...  עליה  בני  הקצת  מאידך: 
בלימוד   ממוקד  כולו  וכל  מהכל!!!  שמנותק  בחור 
ובעבודת ה'... על זה נאמר: כחיצים ביד גיבור!!!! כן 

ור בן עליה בני הנעורים!! הגבורה העצומה שיש לבח
שאין לו אפילו פלאפון... אי אפשר לתאר את עוצמות 
גבורה!!!!  יקרא  לזאת  שלו!!  וההתמקדות  הריכוז 
גבורה זו התמקדות! לא חסר לנו כח... לא חסר לנפש  
זה   כמה  השאלה  עוצמות...  של  תקציבים  שלנו 

 מתפזר... השאלה היא כמה מתחלקים בעוגה הזו...  

אודה ולא אבוש... בחודש וחצי האחרונים אני מזהה  
העלון  את  כותב  כשאני  מסוימת!!!  חולשה  אצלי 
הראש עובד טיפ טיפה פחות... מה קרה?? הכתובת 
רשומה על הקיר... היות ובתקופה הזו אני לא מצליח  
לגמרי להתגבר על עצמי... ואני מרגיש שאני מוכרח  

כ לשני קוים!!  לדעת מה קורה... אז אני מחובר בסה"
קו אחד של מידע שמוסר עדכונים נקודתיים ארבע 
פעמים ביום... ועוד קו שמצנתק על כל אזעקה... זה  
כי   זה...  את  מרגיש  אני  איך  מושג  לך  ואין  הכל!!! 
כשאני מגיע ללמוד או לכתוב את העלון שלי... היות 
וב"ה אני מנותק מאינטרנט ומהרשת... אני מגיע עם 
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לירות   ומתחיל  מתיישב  אני  ריכוז!!!  עם  גבורה!!! 
אני  שאלה?????  סימני  קריאה!!!!!  סימני 
לא  כותב...  שאני  במה  מרוכז  כולי  כל  במלחמה... 
כמה  לי  שהסביר  בחיבור  שלי  למורה  כלום  יעזור 
סימני קריאה.. אני באמצע מל!!!!חמ!!!!!!!!ה... אני 
זה   משהו...  בלהסביר  מוחלטת  בהתמקדות  כעת 
אל  האחרונים...  וחצי  בחודש  אבל...  גבבבבבורה!! 
צינתוק...   פתאום  כותב  שאני  באמצע  תשאל... 
אזעקה במפלסים... טוב.. אני ממשיך לכתוב... כעת  
ואני   נפתלי...  ברמת  מאוייש  לא  טייס  כלי  חדירת 
קריאה...   הסימני  על  .ההלך  זהו..  לכתוב...  ממשיך 

ל צריך  אני  ורגע...  המיקוד...  על  מה הלך  שמוע 
אומרים... בקיצור: חייל משוחרר... אני מבין מצוין  
בימים אלו...  לחיילים להחזיק פלאפון  למה אסור 
סימני  עשרים  עם  במחבלים  לירות  צריכים  הם 
הראש   את  להוציא  יכולים  לא  הם  קריאה... 
מהוואצפ ולירות... זה לא עובד!!!! ואת זה הצעירים  

ורים ללא יוצא  של הדור שלנו לא קולטים!!! כל הבח 
לבחור  הבעיה  מה  בצדק:  וקצת  שואלים  הכלל  מן 
מתחיל  אתה  וכאן  פלאפון???  להחזיק  ישיבה 
זה   מעצבנת  הכי  והתשובה  השיניים...  את  לשבור 

)זה כמעט כמו להגיד  "בשביל מה בחור צריך פלאפון...  

בשביל מה בחור צריך שולם זוכר?? מה... אתה לא מבין שהוא 

ופיצוחי ארבעס  יקר...    ם???(צריך  בחור  הההלו...  אבל 
אתה  כי  גיבור!!!  להיות  היכולת  את  לך  יש  תבין: 
זו  הראש...  על  טרדות  לך  אין  פנוי...  ואתה  צעיר 
הסיבה שהחיילים הם בעיקר בחורים כי הרבה יותר  
קל להם למחות מזכרונם את כולם ולהתרכז... ואם  
ובגבורה  בהתמקדות  בלימוד  תתרכז  כעת  אתה 

נז נשים  תדע  כדג אתה  בזה  תשלוט  ואתה  יקין!!! 
במים... ואם לא תעשה את זה עכשיו... אתה תלמד 
על   טרדות  עשרים  לי  כשיש  שלי  בגיל  זה  את 
לא   בגבורה!!  נעשה  לא  הלימוד  ממילא  הראש... 
חמישית  שלו  וההפקט  בריכוז!!  לא  בהתמקדות!! 

כח    100-מההפקט של לימוד של פחות... תבין שה
מתפזר למלא מלא דברים...  סוס שלי כאדם נשוי  

לאישה... לילדים... פרנסה... אז נדברו... להתחמק  
מכל מיני אנשים... ובסוף היום נשאר לי איזה חצי 
את   לך  יש  ואתה??  הרגל...  כיצד  לפרק  קלאצ' 

ה כל  את  לקחת  ולדהור   100-האפשרות  סוס  כח 
 איתם קדימה בתוך סדר נזיקין ולהשתלט עליו!!!!  

מתי תקלוט שכל הפואנטה והסקופ של הגיל שלך 
זה לא עניין של זמן ושעות... זה לא שיש לך הרבה  
ללמוד   האפשרות  את  לך  יש  אלא  ללמוד...  זמן 
בזרם!!!!! יש לך כעת את האפשרות להזרים מאה  
אחוז ריכוז בלימוד!!! מאה אחוז ריכוז זה גבורה!! זו  

לראש להיכנס  רק  שיודע  לימוד  זה  ולא   עוצמה!! 
שאחרי   תבין  בדוק!!!  וזה  לעולם...  משם  יוצא 
החתונה גם אם תשאר בכולל ויהיה לך זמן ללמוד... 
זה יראה כמו מילואימניק... הכח סוס מתפזר... זה  

כח סוס אבל לאולם שמחות ענק...    4כמו מזגן של  
 זה מתפזר... זה לא תופס חזק כמו בגיל שלך...  

בקיצור: זו הגבורה שנדרשת מחיילים!!! וזו הגבורה  
 שנדרשת ממך!!!  

 --- 

בשבילי ההבנה הזו היא שינוי תפיסה מאוד מכונן...  
כי עד לפני לא הרבה זמן היה תקוע לי בראש שיש  
הגבורה   את  יש  גבורה...  של  סוגים  שני  כביכול 
החילויינים... של היוונים... שזה הכח הפיזי בעיקר... 

ואז נשלח אותך  לעשות כושר... להיות קאראטיסט.. 
אחד!!!   גיבור  זה  גבר...  של  ביצועים  ותעשה  לעזה 
בית   מתוך   תיירה  הבן  של  הגבורה  את  יש  ומאידך: 
את   הכובש  יהודית...  גבורה  בעיקר  שזה  המדרש... 
יצרו...  בקיצור: גבורה מסוג אחר לגמרי...  ככה הבנתי 

 את זה...  

עד שפתאום קלטתי שלא!!!! אין פה שני סוגים של 
וגיבור  פיזית  גבורה  זה  בצבא  שגיבור  לא  זה  גבורה! 

 בתורה זה משהו כזה רוחני...  

אותה   על  יושב  זה  בדיוק!!!  גבורה  אותה  זו  לא!!! 
 תכונה בדיוק!!! 

ולא   כושר  לא  זה  זו  גבורה  גבורה  כוחות...  כיפופי 
התמקדות!!! גבורה זה אדם שמסוגל לשים בצד את  
האנרגיות  כל  את  ולמרכז  קשור...  שלא  מה  כל 
אחד  ליעד  אותם  ולמקד  בו  שטמונים  האדירות 

 ממוקד!!!! 

אז בצבא המיקוד הוא מול האויב!!! ובבית המדרש זה  
 מול התורה ועבודה... אבל התכונה היא אותה תכונה... 

דוד  שאצל  יצא  זה  איך  הבנתי  פתאום  ככה...  אם 
המלך... דווקא הגבורים הגדולים בתורה הם הם אלו  
שהיו הגיבורים הגדולים במלחמה!! מבחינתי זה היה  

אבל לא!! זה לא  מין כזה משהו רוחני שמיימי כזה...  
מי    רק משהו שמיימי!! יש פה גם משהו מאוד פשוט!!

שמסוגל להסיר מעליו כל החשבונות הרבים... ולשנות 
כל ספרא דבי רב ביומא דסתווא... מי שמסוגל בגבורה 
כל   ואת  הדעת  הסחות  כל  את  מעליו  להשיל  עצומה 
הפיתויים של דורנו ולהתמרכז לגמרי לגמרי ברצון ה'... 
זה בן אדם שיש לו גבורה!! יש לו את כח ההתמקדות!!  

ה בתורה... אז בשניה שדוד המלך ברגע שיש לו את ז
בניהו מגיע  צר ה'...  יהוידע במלחמת  בן  בניהו  יך את 

ומה   למלחמה  גמור  בריכוז  ויוצא  מיקוד  אותו  עם 
להפיל   מסוגל  שהוא  פוזלים   800הפלא  פלשתים 

לא   הוא  מרוכז!!!  הוא  אחד...  חלל  במכת  ורחפנים 
 בפיזור נפש כמותם!!  

 --- 

צריך לדעת שההסחות דעת האינסופיים של דורנו זה 
 סוד החולשה!!! 

כי כמו שגבורה זו התמקדות וריכוז... ככה חולשה זה 
 התפזרות...  

רוצה בחור   רוצה בחור טוב?? אתה  שווער יקר: אתה 
 מוצלח?? 

לו   שאין  תוודא  ראשון:  דבר  לברר:  קל  מאוד  היום 
עזוב...   בגלל שאסור...  ולא  ולא שיואמי..  תואם כשר 
גם אם אתה מודרני ואתה כמובן 'מבין' שאין בעיה...  
אבל סו"ס אתה רוצה חתן מוצלח!!! חזק!! חיוני!! דע  
ממורכז...  לא  בחור  זה  לרשת...  שמחובר  שבחור  לך 

גידו לך שהוא בחור מוצלח... הוא לא ממוקד... גם אם י
זה... אבל מה לעשות שהמוצלחות  על  לא חולק  אני 
 שלו מתפזרת... המאה כח סוס שלו פשוט מתפזרים...  

הוא דווקא ישתדל להיות בעל טוב!!! אבל מה לעשות   
שלא נשאר לו בתקציב... מה לעשות שהוא לא פה!!!  
בן אדם שנמצא בד בבד בארבעה   זה  יודע מה  אתה 
בעל   כמו  זה  תורניים..(  )ואפילו  חרדיים  פורומים 

ארבעה   אלא  סתם...  ולא  בוגרים...  לכנס  שנסע 
שלך שהבת  תחשוב  ביחד...  בוגרים  אשתו    - כנסי 

מתקשרת אליו כשהוא באמצע שם?? אתה תבין 
אותו שהוא יהנהן כזה... ויגיד נכון כזה... והוא בכלל 
לא שומע...? כי הוא באמצע!!! הקשב שלו מפוזר 
חושב  לא  אני  שונים...  תכנים  וכמה  לכמה  כעת 

ב'  ש הא'  את  להבין  בשביל  מודרני  להיות  צריך 
 הזה... 

נגד   למאבק  קשור  לא  זה  לוקח...  שאני  הריטלין 
נירולוג... אני   לרופא  זה קשור  פגעי הטכנולוגיה... 
שנמצא   אדם  בן  נירולוגית!!!  איתך  מדבר  עכשיו 
שלו   והילדים  אשתו  מקומות...  בעשר  אחת  בבת 

מספר   בלשוננו:   11יהיו  לזה  קוראים  ברשימה... 
את  במקום לא רלוונטי!!! מי פה המפגר שלא מבין  

לאיכות  או  הטכנולוגיה  לפגעי  קשור  זה  זה?? 
 חיים?? 

לדבר  נפסיק  בא  יקר:  בחור  אליך  נחזור 
ואתם  שלנו...  החיילים  שאתם  בססמאות... 
הלוחמים שלנו בתוך המדרש... בא נתרגם את זה  
במה??   שלנו!!!  החייל  אתה  פשוטות:  למילים 
במאפיין של הגבורה שלך!!! אם אתה מסוגל לקבל 
העיסוקים   כל  את  מעצמך  להשיל  עצמך  על 

וכן לתת גז ולהתרכז והחשבונות הרבים... ואתה מ
כל כולך בלימוד... לפחות לתקופה הקרובה!!! קח  
בתור  נקודתי  אתגר  מלחמתי!!!  כמבצע  זה  את 
חייל מתוך בית המדרש... אם תעשה את זה אתה 
גיבור!! וגיבור אמיתי!!! כי לזו יקרא גבורה!! זו ולא  
הבעיה  מה  אותי:  שאלת  זמן  כמה  לפני  אחרת!!! 

הישיבה בתוך  שבחור בפרנסאלאך  הבעיה  מה   ?
עובד ומרויח כסף בין הסדרים?? ועניתי לך: שאין 
שום בעיה!!! כי באמת אין שום בעיה!!! אבל אל 
תעלב אם יגידו לך שאתה שווה פחות מחייל... כי  
והתרכז  הכל  את  עזב  כן  שהוא  לעשות  מה 
ובחלק הספציפי הזה הוא  לא!!!  ואתה  במלחמה 

ב ראיתי  לא  ואגב:  לא!!  ואתה  עליה  גיבור  בן  חור 
בן   כי  וכו'...  שהחיילים  לו  כשאמרו  שנעלב  גיבור 
יודע את מעלתו!!! מי  גיבור!!  עליה שהוא באמת 
בעניין  להתקדם  מה  לו  שיש  כנראה  שנעלב... 

 מתוך בית המדרש...  -הגבורה וההתמקדות

השבוע:   לפרשת  השייכות  את  להזכיר  שכחתי 
על  שם המאבק!!  על  ישראל!!  נקרא  אבינו  יעקב 
שם הגבורה וההתמקדות שהוא נלחם מול שרו של  
עשיו ולא מוותר!!! עד עלות השחר!!! יעקב אבינו  
נקרא ישראל וישורון!! הוא נלחם וישר עד הסוף!!!  
הוא מתמקד בבוראו... ומציב לעצמו את כתרו של  

עד  מלך אויביו  כל  את  מבלה  זע...  ולא  חת  לא   ...
וידחה   הישועה..  קץ  ויקרב  קדשו  זרוע  ה'  יחשוף 

 אדמון בצל צלמון הקם לנו רועה שבעה. 
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 מוטי הצורבא... מוטי המתייוון... מוטי החבר... עולם בנוי חרוב בנוי... 
קרן השיקום למתיוונים לשעבר יצאה לדרך!!! היא הוקמה בברכתם של לשכת הגזית ובתמיכתו המלאה של יהודה בן  
מתתיהו בן יוחנן כה"ג שהתחייב לממן חלק נכבד מהקרן... כן... מדובר בהוצאות גדולות שאמנם מוטלים על ראשם על  

מספיק מסכנים בימים אלו... תחשוב מה שזה בשביל הגיס המתייוונים לשעבר ואף אחד לא אמור לספוג את זה... אבל הם  
שלנו היקר... מוטי המתייוון... שהספקנו לראות אותו על בשלוש עולמות!! עולם בנוי חרוב ושוב בנוי... אנחנו זוכרים אותו 

זך וטהור... בן עליה! חבר שאוכל חולין בטהרה... אבא קיבל ממנו קידושי ן בשביל אחותנו ביום הקידושין צועד... כולו 
מלכה... ומוטי הלך ללמוד בישיבה... ואז קרה מה שקרה והיוונים נשאו ראש... וסחפו וסחפו ואז הגיע השמועה הנוראה!! 
שהגיס הטרי שהתחייב לכנוס את אחותינו בעוד שבע שנים כי הוא רוצה להספיק ללמוד... כעת מתברר לפתע שהוא נטש 

ובטירטאות של היוונים... ההורים שלו מרטו שערות ראשם... ומלכה שלנו הייתה    את בית המדרש ומתהולל לו בחנגאות
נראית ממש 'אלי ציון ועריה... כבתולה חגורת שק על בעל נעוריה'!! לחשוב על כלה צעירה בת י"ב שנים ששומעת שבעלה  

ם עלול להיות מסוכן... השבר היה  לעתיד לפתע נהיה מתיוון... וכעת לך תוציא ממנו גט... לא רק שהוא לא יסכים... זה ג
עצום!!! ניסינו לשמור קשר... לברר מה קורה איתו... והתברר שהוא התפקר לגמרי... השיל מעליו כל סממן של יידישקייט...  

 פעיל דומיננטי במטה המתייוונים הראשי בבית צור... 
בשלב מסוים הוחלט להבריח את מלכה לגליל העליון... אי שם בציפורי... הרחק הרחק... לך תדע... הוא עוד יכול לדרוש  
לישא אותה ע"פ החוק... בטח ע"פ החוק!! החוק זו הבעיה הקטנה... הבעיה ההרבה יותר גדולה זה שהיא מקודשת לו ע"פ  

שלנו... הספיקה גם היא לקבל קידושין מהצורבא מרבנן ר' אבייתר... אבל תורה ולך תוציא ממנו גט... אגב: לבנתיים רבקה 
כניסה... לך תדע...  החתן בשעת  הרוחני של  הותנה במצבו  וכל מעשה קידושין  זהירות...  נקט במשנה  הפעם אבא כבר 

לדעת מה ילד יום...   המדינה משובשת בגייסות... ועוד יותר הרוחות משובשות ברוחות זרות של מתייוונים... אי אפשר כבר
 ושוב: מילא מדובר היה ברוחות מלחמה ואי ודאות בטחונית... אבל כאן מדובר באי ודאות רוחנית... 

    --- 
אבל הזמן עשה את שלו... והערה עלינו ה' רוח טהרה ממרום ע"י כהניך הקדושים... ובכח מסירות הנפש שבאתערותא  
דלתתא... השפיע עלינו ה' אתערותא דלעילא והארה של פך השמן הטהור... והצבא האדיר של יוון התחיל ליסוג לאחור  

ו בן יוחנן ובניו התחילו להילחם והיוונים התחילו לספוג אבדות... מפני כהני ה'... והנס העוד יותר גדול היה שברגע שמתתיה 
לפתע צפה לה השנאה הכבושה הטבעית והמקורית של הגוי ששונא כל יהודי באשר הוא... והמתיוונים התחילו לעבור  

!!! קרוע משני  חיים קשים... החברים הכי טובים שלהם מרצועת יוון התחילו לזנב בהם... להציק להם... ומוטי נהיה קרוע
הכיוונים... הוא ידע שהוא שרוף לגמרי אצלנו... ואילו אצל היוונים הוא נהפך למושא התעללות... לא עזרה לו הבלורית  
הענקית והכושר הגופני... לא עזר לו כל המאמץ שהוא עמל במשך כמה שנים טובות להסיר מעצמו כל סממן יהודי... ברגע  

ושבו    -!! ומוטי גיסנו היקר מצא את עצמו חוזר לצור מחצבתו... איזה חוזר... עף על טיל ושבהאמת היווני זיהה אותי כז'יד!
בנים לגבולם... היה לו נס!!! זה קרה לו ימים ספרים לפני הנצחון הגדול!! הוא חזר בדיוק בזמן... וקבלנו אותו באהבה  

ו ובתחנונים אובילם... אוליכם אל נחלי מים בדרך ובחמימות... הוא היה מצולק וכאוב מרומה ומבולבל... ממש בבכי יבוא 
ישר לא יכשלו בה כי הייתי לישראל לאב ואפרים בכורי הוא... בקיצור: הנס שלו שהוא חזר ברגע האחרון... כי יש מתייוונים 

לטון  שהקליפה שלהם נהייתה קצת יותר עבה והם לא מיהרו לעשות את הסוויץ... וגם אחרי שמתתיהו ובניו תפסו את הש 
הם ניסו להתעקש ולהישאר מה שהם... ואז קרו דברים עצובים... מתתיהו הודיע שמהיום דיני התורה חוזרים לתוקפם וכל 
המחלל שבת יסקל כדין תורה... ו... ומה לעשות שאדם זה לא שור... אדם מועד לעולם... והגיע שבת והמתייוונים חשבו  

כל אלו שבנם   -יתרו בהם ו... והם לא שמעו... והם נסקלו... היו שנתחייבו שריפה שזה לא מספיק רציני... והם ניסו לצפצף וה 
נהרג במלחמה והם החליטו לייבם את כלתם... או את האשת אח שלא במקום מצוה... בקיצור: זה לא היה פשוט!!! היו  

)מה יהיה כשהמשיח  ...  כמה וכמה ששילמו בחייהם על חוסר הבנה ברפורמה המשפטית שכעת הוחל עליה כל דיני התורה 

   יגיע?? כמה זמן יארוך לנשים לעכל את הרפורמה? כמה שבתות זה יארוך?? נקווה שמלאה הארץ וכו'(
 --- 

אבל גם עם מוטי זה לא היה פשוט... סו"ס נכון שידו של ה' פתוחה לקבל שבים... השאלה היא: האם גם אישה... האם גם  
ידיה פתוחות לקבל את בעלה ששב... לא שב מהמלחמה אלא שב לצור מחצבתו?? תחשוב שיש כאן בעל שע"פ הנתונים  

הספיק לעבור בשנים אלו מאות ואלפי כרתות ומיתות בי"ד...   הקיימים ככל הנראה הוא לא אמור להגיע לגיל ששים!!! הוא
ותחשוב שלמרבה העגמומיות מוטי לשם שינוי הוא לא התחייב אפילו חטאת אחת!! וזה מאוד נדיר... ולמה?? כי שום דבר  

ני כרמלית  לא היה בשגגה... לא מדובר פה באיזה חילוני שלא יודע מה זה שבת... מדובר פה בבן עליה שהיה בקי בכל די
וכוורת ולמטה מ'י' עד כל הפרטים... ובשביל להתחייב חטאת צריך שזה יהיה שגגה והוא אף פעם לא עשה בשגגה... אבל  
הוא בעל תשובה גמור... ואפילו רוצח נפש במזיד... רשב"י אומר בקנאות שה' מקבל אותו בתשובה ואסור לומר לו זכור  

 כן... מוטי שלנו הוא סיפור שיש בכל בית יהודי בימים אלו...  )אא"כ נתחייב מיתת בי"ד...(מעשיך הראשונים 
והוא אכן שב לה' בכל לבו ונפשו!!! זכינו לראות עולם בנוי חרב ובנוי... מוטי חדש בא לכאן!!! אמש היה זה שנאוי לפני  

 המקום, משוקף, מרוחק, ותועבה, והיום הוא אהוב ונחמד קרוב וידיד...  
ואכן ערב אחד מרגש מאוד... נחגגה כאן בחצר בתינו חופה צנועה... הגיע יום הכניסה!!! מוטי המתייוון לשעבר הקים את  
ביתו עם מלכה אחותנו... שנה לאחמ"כ נערך כאן ברית מילה לבנו הבכור!!! ולא יאומן... לראות את אבי הבן מתנהג כחבר  

ן שלפני שנה הוא היה מחלל שבת..( וכשהגיע השלב של "קיים את הילד הזה  האוכל חולין על טהרת תרומה... )מישהו יאמי
הזה...  הבינו מיד למה מוטי קרא את שם  כולם  יבישה,  נותרה  עין לא  בישראל........ זרובבל!!!  ויקרא שמו  ולאמו  לאביו 

שהוא שב בתשובה ה' התיר  זרובבל הוא צאצא של יכניה שה' כעס עליו ונשבע האיש הזה ערירי גבר לא יצלח בימיו!!! וכ
את השבועה ולקח את זרובבל נכדו ושם אותו כחותם על ימינו!!!  לבנתיים מוטי התחיל לשחזר ולהיזכר עכ"פ בכל מיני  
נזקים שהוא עשה בתור מתייוון לאחיו המתיוונים והגיע זמן לשלם את הנזק... אנחנו לא מדברים כאן על כמה וכמה שוורי  

 ניצח במגרשי המשחק... כי כמו ששור האצטדין פטור כ"ש המזיק אותו... האיצטדין שהוא שיסף ו
עכ"פ מוטי הוא סיפור די חריג!!! סו"ס רוב המתייוונים... מדובר בצעירים שלא הספיקו ללמוד... והתחייבו מאות מאות  
חטאות רק על חילול שבת... חוץ מחטאות על אכילת חלב... וזה חוץ מטומאת מקדש וקדשיו למי שהתהלך בביהמ"ק  

ו'... ועל זה בהחלט היה צריך לפתוח קרן!!! קרן השבים... להקל  המחולל כשהוא טמא... וזה חוץ מקרבן אשם דשפ"ח וכו' וכ
 ושבו בנים לגבולם... -על השבים בתשובה... ויש תקווה לאחריתך
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 בקרוב ממש
 האם יכול להיות שטעיתי?? 

 !!!לא יכול להיות  
עשיו הוא מלשון עשוי!!! עשיו הוא מושלם!! אל תעיז  
כי   להעיר לו... אל תעיז להגיד לו שיש לו מה לשפר... 
הוא מאוד יעלב... זה קריאת תגר כלפיו... מה... אני לא  

 מושלם??? 
כוכבים   בין  ואם  כנשר  תגביה  אם  התוצאות!!!!  והנה 
שים קנך משם אורידך... עשיו נתקע אי שם בגובה!! לא  
וה'   מושלם!!!  תמיד  הוא  בחולשות...  להודות  מעיז 
מושלם...   שהוא  ובטוח  עצמו  על  שעף  מי  לו:  מבטיח 
הניתוק הזה יתפוצץ לו בפנים והוא יפול מהשמים כמו  

 . בזוי אתה מאוד...כוכב נופל... קטון אתה..
בנה   יעקב  הוא מלשון עקב!!!  יעקב אבינו  זאת  לעומת 
עקב!!!  זה  בחיים  ראה  הראשון שיעקב  הדבר  הקטן... 

יעקב מהלך עקב בצד  את העקב   של עשיו... כבר מאז 
פה   והוא  בחולשות...  להכיר  חושש  לא  יעקב  גודל... 
אחר   שלב  גודל  יעקב  וככה  עליהם!!!  לעבוד  בשביל 
שלב... אין אדם עומד על דברי תורה אא"כ נכשל בהם...   
בו בזמן שעשיו ממריא... עף... הוא בשמים... יעקב שם  

 אני אתנהלה לאיטי...נשרך אחריו עקב בצד גודל... ו
סתם ככה... תנסה לדמיין ולהשוות את יעקב ועשיו בשלב 
יצחק...   של  הרה"צ  הוא  חוגג!!!  עשיו  ויצא...  פרשת  של 
ארבעים...   בגיל  מתחתן  מקומו...  וממלא  הממשיך  הוא 
בטח... הליגער הליגער... הוא גם עושה שידוך טוב עם בית  
ילדים...   נולדים  לעשיו  ישמעאל...  פטער  המלוכה... 

כמו ותשמע...   ממש  אלופים!!!  כולם  אחד...  אחד 
הסיפור   בכל  יעקב  איפה  ויעקב??  תלמה...  האלופים של 
ששים...   בן  מבוגר  רווק  שקט...  גארנישט...  הזה?? 
נעלם... טוענים שמישהו ראה אותו   לגמרי  לאחרונה הוא 
מנמנם על הסטנדר בצפת שם בישיבת שם ועבר... יודעי  

יעקב... מתברר  דבר נשלחו להעריך את ההון האישי   של 
שזה מסתכם ב... ב... במקל!!! ועשיו מככב... יש לו קהילה  

 חברה שרופים עליו...   400של 
שכעת   שמי  יודעות  האבנים  רק  כעת  יגידו!!!  וימים 
מתהלך עליהם זה "הוא הודה הוא זיווה הוא הדרה" של  
כל היקום!! רק האבנים שאין להם פה... רק הם מקבלות  
את המידע שמי שמתהלך דמותו חקוקה במרכבה והוא  
המושך בחוטים... הוא יעקב חבל נחלתו... הוא הכתובת  

 לכל השפע של העולם...  
--- 

ליעקב אבינו יש שנים עשר שבטים!!! שלכל אחד בפ"ע  
ברור שאמנם יש לי את המעלה והיחודיות שלי!! אבל אני  
צריך את ההשלמה של השני... אני לבד לא עשוי!!! לי לבד  
אין את כל המעלות... ה' השאיר אותי חסר כדי שאני לא  

לבדו האדם  היות  טוב  לא  כן...  אלוהים...  שאני    - יחשוב 
כ  עשה  למה??  ה'  בעולמו!!  יחיד  שהוא  יחשוב  שלא  די 

לרגע   נטעה  שלא  בשביל  השני...  את  אחד  צריכים  אותנו 
שאנחנו מושלמים... בשביל זה יש ליעקב אבינו שנים עשר  

 בנים וכולם שוים לטובה... אבל כל אחד צריך את השני... 
לעומת זאת עשיו!! כולם אלופים... כל אחד חי לבד!! 
מושלם לבד! מבין לבד!! לא מוכן להודות בקיומו של  
מישהו חוץ ממנו... מאוד כיף להרגיש המושלם היחיד  
בעולם... עד... עד שזה מתפוצץ בפנים.. זה רק עניין של  
זמן!!! ואילו מי שמוכן ללכת עקב בצד גודל כמו יעקב  

ור קשר עין עם העקב והנגיעות ולהיזהר אבינו... ולשמ
מדברים שאדם דש בעקביו... דווקא אותו יעקב הוא כן  
זוכה להיות היחיד!!!! להיות אחד שעושה את העבודה  
ודמותו   לבד...  מנצח  והוא  לבדו  יעקב  ויוותר  לבד!! 

 חקוקה במרכבה...  
ש שאתה  תלפנינו  עד  מושלם  להיות  האם  דרכים...  י 

מגלה עד כמה לא... או להכיר בחסרונות ומשם להגיע 
 לאדם השלם בבריאה...  



“ 

 

 בגוי נבל אכעיסם!! כעס!! זה מה שאנו מרגישים  
דווקא בימים אלו שנעשית עיסקת שחרור חטופים... כל ההתנהלות של המשא ומתן מול האויב  

  גוי נבל לאורך כל הדרך... רק מגלה לנו עד כמה התקיים בנו הפסוק: "ואני אקניאם בלא עם בהזה  
 זה פשוט מזעזע לחשוב מול איזה 'גוי  נ ב ל'  ה' העמיד אותנו...  אכעיסם"!!! 

אלו:   בימים  ישראל  לכלל  שיש  לתחושות  מדויקת  הכי  שההגדרה  חושב  נבל    כעס!!! אני  בגוי 
אתה עומד מול יצורים נבלים... ללא טיפת כבוד עצמי.. משקרים כמו שנושמים... ותכל'ס    אכעיסם... 

הם משחקים לנו ברגשות ומסובבים אותנו על האצבע שלהם... ולוקחים אם על בנים ומוציאים לנו 
את המיץ.... רק לחשוב על אותה אמא חטופה שבפתאומיות מפרידים ממנה את הבת שלה... אז  

ם שהבת שלה יצאה ב"ה מהשבי. אבל רבש"ע: מה האמא חושבת שם בשבי?? מה אנחנו יודעי
יש הבדל    חוץ מזה יש פה עוד נקודה:   בגוי נבל אכעיסם!!!! עשו לבת שלי?? הנה לך דוגמא של  

מלחמה רשמית מול מדינה! מול עם שלם!! לבין אם יש לך מלחמה מול    תהומי בין אם אתה מנהל
)וההוכחה הפשוטה ביותר: שכולנו יודעים שהמלחמה האמיתית כעת היא מול איראן... אבל ארגון טרוריסטי ברברי.. 

  איראן מבינים שהרבה יותר כדאי ויעיל מבחינתם להפעיל את החמאס בשלט רחוק מאשר שהם בעצמם כמדינה ילחמו...( 
ולמה?? כי כשיש לך מלחמה מסודרת עם מול עם!! מדינה מול מדינה!! צבא מול צבא!! ההתנהלות  
נעשית בצורה הרבה יותר אנושית... כי סו"ס למדינה יש מחויבות מינמלית לאזרחי המדינה וגם יש 

ה...  לה מערכת קשרים ואינטרסים בינלאומים ולכן מדינה לא יכולה לגמרי לעשות מה שהיא רוצ
היא מחויבת לנרמול יחסים!! אבל כשמדובר בחבורת טרוריסטים... זה מה שנקרא "ואני אקניאם 

אין להם כבוד... מילה לא מילה... אין גבולות... הם לא מחויבים לשום מוסכמה... וממילא   בלא עם"!!
מידת  יש את    מלכות )הבני יששכר מגדיר את זה שלהם גוי נבל. האכזריות והרוע שלהם הוא ללא גבולות  

כל מדינה שיש לה מלך, יש שם גם יראה.. יש גבולות!! המלך מוכרח להיות קצת דיפלומט וליישר קו... אבל בקום   היראה!!!

וזה   אז אין את מידת היראה וממילא הוא מתגלה כחיה הכי מסוכנת... והם הם הדברים...(  אדם ולא מלך עלינו   והיות 
 יב הנוכחי... המאפיין הקולע ביותר לצערנו לאו

בתורתנו:    המפורשת  הקיר  על  הרשומה  בכתובת  להתחזק  שוב  ההזדמנות  כעת  זו  אולי  הם  אז 
ה' מתרה בנו בשירת   קנאוני בלא קל, כיעסוני בהבליהם ואני אקניאם בלא עם בגוי נבל אכעיסם!!!

והיה השירה הזאת לעד כי לא תשכח מפי  -האזינו ומצווה אותנו לשנן את השירה הזאת... כדי ש
שיהיה באחרית הימים... זרעו,   שלא אמרתי שזה!! מה  יום אחד    כדי שלא תגידו  שאם  שמה?? 

"אקניאם   זה  שלו  שהמאפיין  אויב  מול  מתמודדים  עצמכם  את  עם, תמצאו  נבל  ב  בלא  גוי 
 מה פירוש?  ל כיעסוני בהבליהם"! - הם קנאוני בלא א ?? אז תדעו שזה בגלל ש" אכעיסם' 

מילא פעם... היה יצרא דע"ז... היה דחף עוצמתי ללכת ולעבוד ע"ז... זה דחף שאנו   העניין הוא כך: 
לא מסוגלים להבין אותו... מה שבטוח: היה שם משהו!! היה פה בשביל מה... בן אדם שעבד ע"ז... 
הוא לא עשה את זה סססתם בשביל הספורט... זה היה בנששמה שלו... טוב... ברגע שזה ככה... אז 

לפחות מדובר פה בבן אדם שהתפתה וטעה  אל!!! -ז זה חמור!! אבל לפחות הם קנאוני בכמה שע"
יבא... והם קנאוני ב יום  לא קל... הם סתם ימירו  -אחרי אלוהים אחרים.. אבל!!!! אומר הקב"ה:  

ה.. והם אותי... על כככלום... על אפפפס... זה לא שהם מצאו פה איזה אגרוייסע מציאה מי יודע מ
פשוט מכושפים ולא עומדים בפיתוי... לא!! סססתם!! סתם יעזבו אותי... סססתם יבחרו בכל מיני 

    וזה כבר מכעיס מאוד!!!! מיסטיקות וכבישים עוקפי רבש"ע... 
מילא איראן הכריזה מלחמה על ישראל... נו... יש לנו פה אויב משמעותי... ששווה את הממ"ד... 
מילא טורקיה הייתה מכריזה עלינו מלחמה... נו... יש פה אויב עם צבא... אבל ברגע שיש לך עסק  
של   ניתוחים  ובחדרי  מנהרות  בתוך  עכברים  כמו  שפלים  יצורים  לך  שמתחבאים  טרור  ארגון  עם 

ול נמרץ והם מצליחים לשגע ולטרלל אותנו... זה כבר מקומם!! זה מכעיס!!  שהמוג לב הזה טיפ
שמתחבא במנהרה... שהוא יסובב אותנו על האצבע שלו ויצליח לסחוט לנו את הרגשות והוא יכתיב  

 מחבלים... זה... זה מכעיס!!!   3לנו שעל כל חטוף שלנו מגיע לו 
 אומר הקב"ה?? בני היקרים: זה מכעיס אתכם??

 אז תדעו!!! שעל אותו משקל בדיוק, זה מה שאתם מכעיסים אותי!!! 
נו...  וניסיונות קשים... שזה ממש בייא בייא... אתם לא עומדים בפיתוי...  מילא יש לכם פיתויים 
כבר  זה  שטויות??  ריק?? על הבלים?? על  לעזוב אותי על  השוכן איתם בתוך טומאותם.. אבל 

 מכעיס מאוד!!! 
 תכל'ס: כלפי מה הדברים אמורים?? 

 מדובר במסר שנכתב כאן הרבה מאוד פעמים ויכתב שום ושוב...  
לעולם!!!!  בורא  שיש  לדעת  מה   צריך  לכל  הכתובת  הוא  אז  עולם  בורא  ויש  והיות  טוב!!!  בוקר 

לפנות אליו!! הוא יעזור  שקורה ומתרחש בתחום השיפוט שלו... ואם חסר לך משהו... אתה אמור  
   לך! פנו אלי והוושעו!!!

אה... מה קורה אם למרות זאת יש לך יצה"ר אדיר ונוראי לא לפנות לרבש"ע אלא דווקא לע"ז... 
ואתה פשוט מפשיל שיפולי גלימתך ואתה רץ כנשוך נחש כדי להתפלל לע"ז שהיא תעזור לך ולא 

 עבירה גדולה מאוד... אבל מה לעשות... סו"ס יש יצרא דע"ז...  נו...   עפ"ל...? ! ? -לה'
אבל לא!!!! היום כבר אין יצרא דעבודה זרה!!! אין שום יצר לקחת מלפפון חמוץ ולהשתחוות לו 

אז תפנה לבורא    )וברוך ה' שכך...( קל  -ולהגיד לו הבעל ענני.. אם אין לך יצה"ר מיוחד לפנות דווקא לא ל
הוא פה... ותכל'ס בשטח לא!!!! אנחנו לא פונים אליו!! אנחנו פונים לכל מיני   עולם!! תבקש ממנו!!

מדוע באתי  דרכים חילופיות... הקב"ה עומד מול סידור תפילת כל פה המיותם ושואל בצער ובכנות:  
 ואין איש קראתי ואין עונה, הקצור קצרה ידי מפדות ואין בי כח להועיל??? 

 אבא שבשמים שואל: איפה אתם?? למה אתם לא מבקשים ממני??
רבש"ע: אנחנו מצטערים... אבל יש היום סגולה כזו... ויש קבר כזה... ויש השבוע יארצייט כזה... 
והבי"ד הזה חתם לי ערבות... כל אחד והקבר שלו... והעמותה שלו... וכמובן שהישועה עוברת דווקא  

 ה ממשיך לחכות... מחכה ומחכה ושואל: והקב" דרך החשבון בנק שלו והקוד מוסד שלו...   
האם אתם עד כדי כך מאוכזבים ממני?? האם כ"כ הרבה פעמים ניסיתם אותי ואכזבתי ולכן אתם 

כי זה    זה מכעיס!!!! יורים לכל הכיוונים ורק לא לכיוון שלי??   זה מכעיס  והסיבה העיקרית למה 
ססססתם!!! זה טמטום!!! כולם יודעים שזה טמטום!! אנחנו ממזמן לא תמימים... אנחנו חרדים 
ישראלים ומשופשפים... ואנחנו יודעים טוב מאוד לקרא פרסומת בעיון... ואנחנו יודעים בדיוק מה...  

לא מפגרים... אני ואתה וכולנו יודעים טוב מאוד    ומי.. וכמה... בקיצור: תסתכל לי בעיניים... אנחנו
  עם זה...שכל התעשייה הזו היא קמפיין והכל קשקוש מתחילה ועד סוף... רק מה?? אנחנו זורמים  

 עומדים מהצד וצוחקים... נהנים מהביצוע המקצועי של המנטור... זה משעשע... 
 

 ופה אני עומד ושואל בזהירות: 
 מי אמר שזה מצחיק??? אולי זה מאוד מאוד מאוד מכעיס??? 

תנסה לחשוב רגע על הרבש"ע... אבא שבשמים קורא לוח מודעות בתוך השכונה החרדית  
ומה כתוב שם??? כתוב שם שכולם יעזרו לך... רק לא הרבש"ע!!! ואנחנו רואים את זה  
בני  מכעיס...  זה  אולי  משעשע...  כ"כ  לא  זה  אולי  אמר...  ומי  שעשוע...  בחצי  ומגיבים 

לא הייתם חחחולים על ע"ז... מה שנקרא: 'הוציא יראתו  היקרים: מה הסיפור שלכם??? מי
יראתו   על  ומת  כרסו  ונבקעה  ומנשקה  ומחבקה  סד(מחיקו,  סנהדרין  אפשר   )עיין  מה  נו... 

זה!!!לעשות...   לא  זה  הנפשות    אבל  את  מכירים  בעצמכם  שאתם  קמפיינים  בסה"כ  זה 
תם זורמים עם זה...  הפועלות... אף אחד לא באמת באמת מצליח לסובב אתכם... אבל א

 הולכים על זה...
זה נקרא להכעיס עם הבלים... עם  הם קנאוני בלא אל!! כיעסוני בהבליהם!!! פה יש בחינת 

 שטויות... עם קשקושים... עם טמטום!!! 
אז אני ואתה מגיבים בשעשוע... אבל מי אמר שהרבש"ע גם מגיב בשעשוע?? אולי זה 
מאוד מאוד חמור... אולי זה סמל הקנאה המקנה ממש בבחינת "ואין קורא בשמך מתעורר  

   )עיי"ש בישעיה ס"ד ס"ה... תבדוק אם התיאור שם לא מוכר לך מאיזשהו מקום(להחזיק בך" 
 גוי נבל...  -מה שבטוח: בימים אלו ה' מטרטר ומקניא אותנו ב"לא עם"!! ב

מדינת ישראל משותקת לא בגלל איזה מעצמה כמו רוסיה או איראן... אנחנו משותקים 
בגלל כמה נבלים חסרי כח ומוגי לב שמתחבאים בחדר התאוששות חדר ניתוחים עזתי... 
זה מעצבן שהמוקיון הזה מסובב אותך על האצבע הזו... אז תחשוב   לנו!!  לא נחמד  וזה 

מכעיסי אנחנו  הזה  הכעס  את  מחכה שבדיוק  שלו!!!  לבן  מחכה  שהוא  הרבש"ע!!  את  ם 
שלו...   הבן  עם  תקינה  לתקשורת  חיים...  הבמה?? לאות  את  גונב  קמפיין   ומי  איזה  עוד 

)הוא בעצמו שמספר איך  התרמה שאין אחד שהצליח להסביר מה הקשר בין צדקה לנושא...  
ולה לעבוד אותו דבר במוסד המתחרה...  הישועה הגיע מהתרומה... לעולם לא יוכל להסביר למה אותה ישועה לא יכ

מבלעדיך אין לנו מלך גואל -ותכל'ס... הקמפיין הזה מסיט את ה    נו באמת... מי פה המפגר??( 
 ומושיע... למי שאתה רוצה... רק לא הוא... 

---   
עכשיו: בינינו... יתכן שאני מגזים בחריפות שלי בייחס בנושא הזה... בינינו.. אני מגזים!!!  
הקב"ה לא עד כדי כך כועס על זה... ואתה יודע למה?? כי... כי סו"ס זה תינוקי... ויש כלל:  
שלא כועסים על תינוקים!! ממילא לגופו של עניין בשביל עמך בית ישראל זה לא נורא...  

הכנסתי   4  3  2  1לו נחת רוח לה'... כי סו"ס לראות תינוק חמוד שם צדקה בקופה ושר  זה אפי
אותה לקופה זה מתוק  זה... זה אפילו שווה תמונה... נשיקה.. וכמובן גם ישועה...  אבל  

)וזו הסיבה שגדולי ישראל משתפים פעולה עם זה... סו"ס  בתנאי אחד! בתנאי שאתה באמת תינוק!!! 
  וטים... ולה' יש נחת רוח שאנחנו מצליחים להפעיל אותם ולהוציא מהם צדקה למקומות הנכונים(יש יהודים פש

אבל אם אתה לא תינוק... אז אנא... אל תהיה תינוק בכח!!! תפקח עיניים ותנסה לחשוב  
 על הרבש"ע... איפה הוא פה בסיפור...?  

עוד נקודת הסתייגות: חוץ מזה שעל תינוקים לא כועסים... סו"ס כלל ישראל צריך צדקה...  
ממילא אלו שמשתמשים בקמפיין האלו יש להם איזושהי הוראת היתר... ואדרבה... דווקא 
ככל שהטירוף הזה של הישועות מעצים זה רק מסגיר את גודל המצוקה והצורך בלהתגייס  

 ם אתה צריכים ומחוייבים לתרום להם!! בתרומות... לכן אני וג
למה אנחנו בעצמנו נותנים להם להבין שזו הדרך היחידה להוציא    אנחנו!!!אבל אשמים  

מאיתנו כסף?? הרי הם לא טפשים... סו"ס מדובר באנשי מקצוע שכל הקמפיין שלהם נועד 
היחידה  הדרך  שזו  להם  משדרים  ואנחנו  זה  עם  זורמים  שאנחנו  בגללנו  בשבילנו...  רק 

)כבר סיפרתי כאן שהתקשר אלי מישהו מאיזה    אני לא משתף פעולה עם זה!!לפתוח לנו את הארנק  
מוסד... ביקש תרומה ותרמתי לו... ואז הוא רצה את השם שלי בשביל שיתפללו עלי חמישים אלמנות ויתומים 
ועוד כמה הפתעות... אמרתי לו: לא רוצה!!! מה... אתה לא רוצה שיתפללו עליך?? מה... גם לא בקבר פלוני??  

תה לא צריך ישועה?? אני צריך ישועה! אז למה לא? כי אחרי שתרמתי לך אני בעצמי יכול לפעול ישועות מה... א
 כי עשיתי מצוה!!( 

בקיצור: אם עוד מאתיים אנשים יגידו את זה בטלפון ונבהיר שזה בסדר. אנחנו ניתן צדקה 
ונחזיק תורה גם בלי שטרות והתחייבויות ובלי עצרות תפילה ופרסום מיילים של ישועות...  
אם אנחנו נבהיר את המסר הזה... הם לא יצטרכו את הגישה הזו כי גם להם זה רק כאב  

בל על עצמנו להפסיק להקניא את ה' בלא אל... להפסיק להמיר אותו ראש... תכל'ס: בא נק
על קשקושים... להבין שאבא שבשמים הוא הכתובת!! ולפנות אליו ורק אליו!!! אני אומר  
לך מידיעה: ה' מקשיב... ה' שומע... תנסה אותו!! לא תתאכזב!!! נכון... אצל ה' זה לא עובד  

שראי והולכים... זה טוב או בשביל מוסדות או בשביל  עם גיהוץ!! לא מגהצים אצלו כרטיס א
)גוי שמתפלל לה'... ה' צריך לענות אותו באותה שניה... אחרת הוא בורח.. כנ"ל שנורר לכיוון ההפוך... אם  גוים... 

אבל אתה יהודי!! ובלאו הכי הרי אף אחד לא    הוא לא יוציא את המסוף באותו רגע אתה תברח לו..).
אז במקום לסיים את הסבב של כל הקברים והסגולות   )גם בסגולות זה לא עובד ככה(נושע ברגע...  

את  קח  ויאלה...  סובל...  אותך  לראות  לו  קשה  כי  אותך  להושיע  נאלץ  ה'  ואז  והישועות 
הישועה בבחינת אחור באחור בלי תקשורת בין אישית מינימלית... אם בלאו הכי אורך זמן 

ת הזמן הזה מול הרבש"ע... תיצור איתו קשר!! תעמוד עד הישועה!! אז חבל!! תעביר א
מולו!! במקום להתאכזב ממוסד פלוני ולעבור להבטחה של המוסד השני... תמשיך לעמוד 
ותרגיש  תתאכזב  ואם  ה'...  אל  קוה  ושוב  לבך  ויאמץ  חזק  ה'  אל  קווה  הרבש"ע...  מול 

לטענות ולפיוסים של    ש'ארכה לנו הישועה' אז מקסימום תגיד לו את זה... ה' מחכה גם
כל אלו שבחרו בכל מיני שיהיה לך ברור:  העני... תתמודד מולו... תכאב מולו... הוא פה!!  

)יותר מדויק: השקיעו בתקשורת עם בורא עולם    כל אלו לא ניסו את בורא עולם!!! דרכים חילופיות,.

וב ה'... זה עני קרא וה' וחבל... טעמו וראו כי ט  בכל הכפתורים האחרים...(  פחות ממה שהם השקיעו 
בזה  אין  כי  ונושעתי  פלונית  ישועה  עשיתי  תפרסם  אל  הושיעו...  צרותיו  מכל  שמע 
שמירת   שמטרתה  רדודה...  המצאה  זו  קשקוש.  סתם  זה  ניסא!!  פרסומי  שששששום 
לקוחות פוטנציאלים אבל לפרסם צעקתי לבורא עולם והוא ענה לי זו מצוה!!! זה הפרסומי 

! זה שיחו בכל נפלאותיו... זה חובת כל היצורים להודות... בין כך ובין כך... ניסא של חנוכה!
רחמים על כלל ישראל ויגאל אותנו מהגוי נבל הזה... ירדוף באף וישמידם מתחת יתמלא ה'  

   שמי ה' והמלך יעננו ביום קראנו...
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